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Ang: Rapport föreningsidrotten i Malmö 2020 

Rapporten är en bra sammanställning av läget för föreningsidrotten. I bakgrunden på sid 6 tas det 
upp vikten om en policy på området: ”Idrottsforskarna Johan Faskunger och Paul Sjöblom 
menar att det för kommuner är viktigt att ha tydliga prioriteringslistor och policys som beskriver 
när, var, hur och vilka idrottsanläggningar och andra fysiska aktivitetsmiljöer som kommunen 
vill satsa på.”

Vi instämmer i detta och i moderaternas budget och styrning av fritidsnämnden föreslår vi att det 
tas fram en idrottspolitisk policy. Detta är av stor vikt då både styrning, kontroll och uppföljning 
blir enklare om alla aktörer jobbar med en gemensam policy med konkreta mål och åtgärder. 
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